
Zápis

Ze zasedání Komise životního prostředí a veřejného prostoru ze dne 16.4.2025, Brno-Líšeň, 
lom Kalcit.s.r.o., Jedovnická 1896/16, od 17.00 hod.

Přítomni: Eva Svobodová, Josef Šiška, Naďa Jurčová, Christian Kopec, Janka
Wasserbauerová, Tomáš Dojivá, Zdeněk Loveček, Lukáš Bružeňák

Omluveni: Ivona Horáčková

Hosté: Pavel Musil, Josef Musil( Kalcit, s.r.o.), Marie Šlegrová (KDU-ČSL Brno-Líšeň)

Účastní se 8 členů, komise je usnášeníschopná.

1. Zahájení - schůzi zahájila předsedkyně komise. Uvítala hosty a členy komise.

2. Schválení programu zasedání

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

3. Exkurze do lomu Kalcit a prohlídka zařízení

Společnost Kalcit s.r.o. provozuje lom, kde se podle informací jednatele společnosti 

Pavla Musila těží vápenec v objemu 370 tisíc tun ročně. Těžený vápenec se využívá 

v mnoha odvětvích např. v cukrovarnictví, zemědělství, stavebnictví, ale i jako 

přísada do krmiv pro drůbež a skot. Od roku 2027 se počítá s rozšířením lomu o 

dalších cca 8000m2 a zvýšení těžby na 500tis. tun ročně.

4. Diskuse

Členové komise se ptali, zda firmu neohrozí uzavření cukrovaru v Hrušovanech. 

Zajímali se také o vliv rozšíření lomu na životní prostředí. Podle vyjádření pana Musila 

proces EIA skončil s výsledkem, že těžba neovlivní negativním způsobem životní 

prostředí v oblasti. Bude se posouvat směrem k Ochozu.



5. Závěr

Předsedkyně poděkovala všem za účast a zástupcům společnosti Kalcit za možnost 

seznámení se s činností společnosti.

Ing. Eva Svobodová 

Předsedkyně komise

svobeva@atlas.cz

Tel. 605 228 262


